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Zápisnica 

z 11. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 28.6.2017 

 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci  p. Ing. Jozef Majer, starosta obce otvoril  11. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal poslancov OZ, hlavného kontrolóra obce a prítomných občanov. Zároveň požiadal 
o vypnutie mobilných telefónov. 
Konštatoval, že na 11. riadnom zasadnutí OZ bolo prítomných všetkých 9 poslancov OZ,                          
preto vyhlásil OZ za uznášania schopné. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Počet prítomných poslancov: 9 
P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú a za overovateľov zápisnice                     
p. Martinu Holečkovú a p. Mariána Valacha.  
Za členov návrhovej komisie p. Milana Záhorského, p. Zuzanu Poláčikovú a p. Bystríka Ižolda. 

 
Pre rokovanie 11. riadneho zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý bol 
uvedený v pozvánke. Navrhol, aby bod 14 bol doplnený  a bude znieť – Prerokovanie zmlúv 
na rozšírenie kanalizácie stoka C1 a rozšírenie kapacít MŠ. Prítomní súhlasili. 
Spýtal sa, či má niekto z prítomných poslancov voči predloženému návrhu pozmeňujúce 
návrhy. 
Pripomienky nemal nikto. 

 
Za schválenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, za členov návrhovej komisie a návrh 
doplneného programu hlasovalo 9 poslancov. Konštatoval, že  uvedené bolo  všetkými 
prítomnými poslancami OZ schválené.  

 
           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 

Bod  2        Kontrola plnenia uznesení OZ z 10. riadneho zasadnutia 

P. Milan Obický, hl. kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesenia. Materiál 
tvorí prílohu č. 1. 
P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému, poznamenal – žiadosti a výzvy boli zaslané. Čo 
sa týka VÚC rokoval som – rozbitý chodník. Priorita – kanalizácia, sme zaradení v oboch 
kategóriách.   Vyzval prítomných k otázkam.  
- pripomienky a otázky nemal nikto 

 



 
OZ – berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ z 10. riadneho zasadnutia OZ. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II.  

 

Bod  3        Správa o činnosti obecnej rady 

P. Milan Záhorský  predniesol správu o činnosti obecnej rady, správa tvorí prílohu  č. 2. 
P. starosta vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. Poznamenal, že o uvoľnený 
priestor v PFO sa bol informovať prvý záujemca. Mal iné predstavy o nájomnom. Priestor je 
hodný tejto ceny. 

 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti obecnej rady. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 

 

Bod  4       Správa o činnosti Komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb 

P. Milan Záhorský  predseda komisie  predniesol správu o činnosti komisie,  správa  tvorí 
prílohu č. 3.   
P. starosta – niektoré body z činnosti komisie budeme prerokovávať v bode rôzne.  
Potrebné je prerokovať opravu účtovania na základe vykonaného auditu.  Dôvodová správa -  
oprava účtovania významného charakteru, pri ktorej bol zbúraný objekt omylom zaúčtovaný 
do majetku ako stavba. Preúčtovať a o túto čiastku navýšiť obstarávaciu cenu pozemku,         
na ktorej zbúraná stavba stála. ( príloha č. 4 ) Finančná komisia odporučila schváliť. 
 
OZ: a) berie na vedomie Správu o činnosti Komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb 
       b) berie na vedomie zaúčtovanie obstarávacej ceny zbúraného objektu do hodnoty  
            pozemku 
       c) schvaľuje podľa postupov účtovania zaúčtovanie obstarávacej ceny zbúraného objektu 
           do hodnoty pozemku 

 
Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 
 

 

Bod  5        Správa o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí  
a zdravotníctva 

 
P. Ivana Švoliková, predsedníčka komisie predniesla obsiahlu správu o činnosti komisie, ktorá 
tvorí    prílohu č. 5.  
P. starosta poďakoval a dal priestor na otázky. 
  
P. starosta – festival v Sarvaši – zúčastní sa p. Martina Holečková. 
- na futbale bola aj Dychová hudba Kozárenka, nie len Matičiar 
P. Monika Nemčeková – malo by sa dať aj do Kozárovských novín. 
 



OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 

 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 

 

Bod  6       Správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného   
poriadku a životného prostredia 
 
P. Marián Majer, predseda komisie predniesol správu o činnosti komisie,  správa  tvorí prílohu 
č. 6.   

 
P. starosta vyzval k otázkam. Otázky neboli. 

 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného  
poriadku a životného prostredia. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

 

Bod  7        Správa o výsledkoch a činnosti ZŠ s MŠ Kozárovce v školskom roku 
2016 / 2017 

 
P. starosta,  vyzval Mgr. Richarda Demiana – riaditeľa ZŠ s MŠ Kozárovce k predneseniu správy 
o výsledkoch a činnosti ZŠ s MŠ Kozárovce v šk. r. 2016 / 2017.    P. Demian, Prečítal uvedenú 
správu. Uviedol pozitívne výsledky žiakov. Oboznámil prítomných okrem iného o prospechu, 
absolvovaní žiakov v rôznych krúžkoch, exkurzií, besied, súťaží, ocenení o rôznych aktivitách 
o zapojení sa do projektov – dotácie,  Celý materiál tvorí prílohu č. 7. 
P. starosta poďakoval a otvoril priestor pre otázky. 
 
- v rámci okresu 3. miesto – 73 úspešných žiakov – riaditeľská pochvala 
 
P. starosta – ocenení žiaci, treba spracovať a dať do novín. 
P. starosta – budúci rok, koľko asi bude žiakov? 
P. Demian – okolo 200 žiakov. 
P. Milan Záhorský – spomínal si súčinnosť DHZ. 
P. Demian – bol to nácvik, simulácia požiare, aby deti odpozorovali techniku. 
- výsledky žiakov a pod. treba dať von do tabúľ 
P. Martina Holečková – personálne škola? 
P. Demian – skôr sa bude týkať škôlky..., p. katechétka končí, p. Bottlíková končí v šk. jedálni... 
vysvetlil. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o výsledkoch a činnosti ZŠ s MŠ Kozárovce v školskom roku 
2016 / 2017. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 
 



Bod  8        Správa o plnení rozpočtu za obdobie 01 / 2017 – 04 / 2017, 
rozpočtové opatrenie č. 2 / 2017 
 

 
P. Milan Záhorský  predniesol Správu o plnení rozpočtu za obdobie 01/2017 – 04/2017 
a rozpočtové opatrenie 2/2017. Materiál máte pred sebou vytlačený v tabuľkovom prehľade. 
Prečítal a vysvetlil jednotlivé kapitoly, percentuálne plnenie a zmeny. Materiál tvorí        
prílohu č. 8. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu za obdobie 01/2017 – 04/2017 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 
 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Rozpočtového opatrenia 2/2017 podľa predloženého 
návrhu. 

           za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 
 

Bod  9        Prerokovanie správy nezávislého audítora z auditu účtovnej 
závierky 

                     
P. starosta - materiál ste dostali, príloha č. 9. Prečítal Správu nezávislého audítora, 
pripomienky neboli. 

 
OZ – berie na vedomie Správu nezávislého audítora.                                                        

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

Bod  10        Prerokovanie Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra na II. polrok 2017 

                     
Ing. Milan Obický , hlavný kontrolór obce Kozárovce uviedol, že návrh bol zverejnený a bol 
všetkým zaslaný. Prečítal dôvodovú správu a Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra obce Kozárovce na II. polrok 2017.  Materiál tvorí prílohu č. 9. 

 
P. starosta  vyzval k otázkam, nikto nemal otázky. 

 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce Kozárovce na II. polrok 2017 a Poverenie hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa 
plánu kontrol na II. polrok 2017. 

   
Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 
 
 

 



Bod  11         Prerokovanie návrhu nájomnej zmluvy na prenájom lekárne 
                     

P. starosta – predbežne mali záujem traja. Prišla nám však len jedna ponuka. Avizovali 

personálny problém. Nájomca ANIMAPHARM s.r.o. Zo Zlatých Moraviec ( Pharm Dr. Anna 

Vlhová ) Negarantujú, že otvorenie bude do 60 dní. Nezáleží to od majiteľa, ale od povolení 

VUC, ŠUKL, hygieny – majú lehotu na vyjadrenie 30 dní.  Zmluva sa dopĺňa na dobu neurčitú.  

( príloha č. 10 ) 

P. starosta dal hlasovať za:  

OZ – schvaľuje Zmluvu č. 10/2017 o nájme nebytového priestoru, uzatvorená podľa 

príslušných ustanovení zákona 116/1990 Zb. o nájme a podnájme nebytových priestorov 

v znení neskorších predpisov. ( ANIMAPHARM s.r.o.  – Obec Kozárovce ) 

Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 

 
 

Bod  12       Prerokovanie Výmazu Miestneho národného výboru z obchodného 
registra 

                    
P. starosta – z okresného súdu v Nitre nám bola doručená výzva  o zrušenie drobnej 
prevádzkarne. Materiál Vám bol zaslaný. ( príloha č. 11 ) 
 
P. starosta dal hlasovať za: 

OZ schvaľuje zrušenie drobnej prevádzkarne MNV s tým, že všetky práva  a záväzky drobnej 

prevádzkarne preberá obec. 

Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 

Bod  13       Prerokovanie žiadostí o Nenávratný finančný príspevok 
                    

• Zriadenie modernej biochemickej učebne pre ZŠ Kozárovce 
P. starosta – máme podanú žiadosť, kde už máme schválený zámer. Ide o zriadenie modernej 
biochemickej učebne pre ZŠ Kozárovce. Zriadila by sa nová učebňa v priestoroch kde bola, 
podľa najnovších štandardov. Poslal som Vám upravené uznesenie. Je potrebné ho schváliť. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach: 
 
A. berie na vedomie 
žiadosť starostu obce Kozárovce, Žiadosť o nenávratný finančný príspevok (ďalej ŽoNFP) 
a) kód výzvy: IROP-PO2-SC222-2016-13, 
b) názov ŽoNFP: „Zriadenie modernej biochemickej učebne pre ZŠ Kozárovce“ 
 



B. konštatuje, 
že ciele predkladaného projektu sú v súlade s platným Programom hospodárskeho                   
a sociálneho rozvoja obce Kozárovce a s Územným plánom obce Kozárovce. 
 
C. schvaľuje 
a) predloženie ŽoNFP v rámci Výzvy IROP-PO2-SC222-2016-13, za účelom realizácie projektu 
„Zriadenie modernej biochemickej učebne pre ZŠ Kozárovce“, 
b) zabezpečenie realizácie projektu obcou po schválení Žiadosti o NFP, 
c) spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov, maximálne 
však do výšky 3 000,00 EUR (odhadovane celkové oprávnené výdavky projektu predstavujú 
výšku 55 203,65 EUR) a zároveň financovanie prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré 
vzniknú v priebehu realizácie projektu a predstavujú rozdiel medzi celkovými výdavkami 
projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu. 
 

Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 
 

• Predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v obci 
Kozárovce prostredníctvom obstarania kompostérov 

Ďalší zámer, ten sa ešte len bude posielať. Ide o predloženie projektu Predchádzanie vzniku 
biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v obci Kozárovce prostredníctvom obstarania 
kompostérov. Zasielal som Vám ku tomu materiály ( ako majú kompostery vyzerať, koľko 
môžu stáť, benchmarky, paramtre ... ) Zaobstarali by sme 730 kompostérov,  najvyššej  kvality, 
z ktorých 20 – 30 by sa použilo na verejné priestranstvá – futbalový štadión, cintorín, školský 
areál, bytovky, cca 5 – 6 stojísk a na miesta, kde je vysoký výskyt BRO. Bude možno potrebná 
zmena VZN. Zvýši sa poplatok za smeti. Tí, ktorí si dobrovoľne preberú kompostér a zaviažu 
sa, že budú kompostovať, dostanú zľavu v takej výške, aby súčasná bola nezmenená. To je 
však len úvaha, cieľom je maximalizovať kompostovanie a redukovať tvorbu BRO. Možností je 
asi viac. Kde sú veľké dvory, budeme vedieť vyhovieť aj dvomi kompostérmi. Kto má malý 
vznik BRO, môžu sa spojiť dve domácnosti. Len nech sa to používa. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 
 
a) Predloženie projektu s názvom: „Predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľných 
komunálnych odpadov v obci Kozárovce prostredníctvom obstarania kompostérov.“ 
b) Výšku maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových 
oprávnených výdavkov € 5.775,-- 
c) Kód výzvy, t.j. OPKZP-PO1-SC111-2017-23 
 

Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 
Materiál tvorí prílohu č. 12 
 
 
 
 



Bod  14       Prerokovanie  zmlúv na rozšírenie kanalizácie stoka C1 a rozšírenie 
kapacít MŠ. 
 

• Zmluva o uskutočnení stavebných prác 
                    

P. starosta – dnes prebehlo otváranie obálok na kanalizáciu vetvy C1. Ak sme chceli dotáciu 
vyčerpať, bolo riešenie predĺžiť termín na predloženie podkladov, čo sme urobili a čo nám aj 
schválili. Spĺňame parametre, vyhlásili sme prieskum. Najnižšiu cenu ponúkla spoločnosť 
Stanislav  Orovnický  Vodostav. Pred sebou máte návrh zmluvy. Prosím pripomienky.  Príloha 
č. 13. 
P. starosta dal hlasovať 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 
 
Zmluvu o uskutočnení stavebných prác medzi zmluvnými stranami Obec Kozárovce 
a Stanislav Orovnický Vodostav so zapracovanými zmenami. Kozárovce – rozšírenie 
kanalizačnej siete – gravitačná kanalizácia stoka C1. 
 

Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 
 

• Zmluva o dielo 
P. starosta – jedná sa o zmluvu rozšírenie kapacít MŠ. Najlacnejší bol Ing. Ivan Zrubec- Rodis. 
Vo vlastnej réžii si urobíme priest. Knižnice a CO skladu. 
Spýtal sa, či sú nejaké návrhy, alebo pripomienky. Pripomienky neboli . ( príloha č. 14 ) 
 Počet prítomných poslancov 8. Chýba p. Marián Valach. 
 
p. starosta dal hlasovať za schválenie 
 
 Zmluvy o dielo, uzatvorenej v zmysle Obch. zákonníka podľa § 536 – 565, zhotoviteľ           
Ing. Ivan Zrubec-Rodis, objednávateľ OBEC KOZÁROVCE. ( príloha č. 14. ) 
 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
Vrátil sa p. Marián Valach – počet poslancov 9 
 

• P. starosta - prechádzali sme s audítorkou uznesenie 8 /XI z 8. neplánovaného 
zasadnutia OZ z 11.5.2017, ako najefektívnejšie využiť peniaze, ktoré máme v rozpočte na 
dostavbu kanalizácie mimo „C1“, aby sme urobili to, čo môžeme vo vlastnej réžii. Ona 
odporučila, že my ten majetok - kanalizáciu a čističku máme na podnikateľskej zložke na 
službách. Môžeme to riešiť aj dotáciou pre podnikateľskú zložku  - Služby. Keďže tú vetvu „C“ 
sme vôbec neobstarávali, toto uznesenie platí, len by ho bolo treba modifikovať, resp. doplniť 
a to tak, že poskytneme dotáciu našej podnikateľskej zložke – Služby, aby mohli tento 
materiál a prenájom strojov obstarať. 
 
P. Michal Benčat – nebudeme mať istotu, kedy napojíme školu, napojiť sa na túto „C1“. 
P. starosta –projekt to rieši ináč, bolo by to veľmi komplikované. 
P. Milan Záhorský – zberné miesto je na „C0“ a „C1“. 



P. Bystrík Ižold – trafák je na malej stanici, „C0“ je k ČOV, „C1“ popri Milanovi po Kabátových, 
„C“ je ku Chlpíkovi a celou ulicou potom až sem ku škole. Pri Márii Kabátovej, tam končí „C1“.  
P. Martina Holečková – pôjdeme od pošty ... 
P. starosta – pôjdeme pri ďalšej etape. Dostali sme 100 000 ... vysvetlil. Máme obstaranú 
vetvu AA1 – máme platné ešte 2 roky, C by sme urobili vo vlastnej réžii. Na zostávajúce etapy 
vyhlásime súťaž. Eurofondy budú dávať istú šancu. 
P. Martina Holečková – toto čo si urobíme vlastné, to je tá Chlpíkova ulica a z týchto peňazí, 
ktoré akože už máme, urobíme Milanovu ulicu a oni budú funkčné? 
P. Milan Záhorský – nebude, tam máme pána zo skalky. 
P. starosta – ale zatiaľ to máme platným uznesením, takže ak chce stavať, tak musí robiť vetvu 
C0. 
P. Martina Holečková – a on vie? 
P. starosta – samozrejme, uznesenie sme doručili 
P. Martina Holečková – súhlasí s tým? 
P. starosta – nie, ale budeme to ešte riešiť. Kontaktoval ma jeho právny zástupca. 
P. Martina Holečková – keď povie že nie? 
P. starosta – tak podľa platného uznesenia nemôže stavať. 
P. starosta – musíme kúpiť cca 450 m potrubia. Keby to padlo, je tam rezerva, musela by však 
prísť zmena rozpočtu. 
P. Michal Benčat- to áno, keď nebude, musíme spraviť. 
P. Martina Holečková – ale vieme to zabezpečiť? 
P. starosta – školu nenapojíme v tejto chvíli tak, či tak, ak peniaze nedostaneme, za to, čo 
ušetríme tento  rok, budúci pokračujeme ďalej ku škole. 
Keby sme začali od školy, tak sa nepohneme nikde. Keď tú vetvu skolaudujeme, okamžite 
stúpajú dane, padajú tam daňové úľavy. Z toho dôvodu, že nemajú kanalizáciu. Pripájame 
nových ľudí, zvyšujeme daňový výnos a zlepšujeme efektívnosť na čističke. 
P. Martina Holečková – tam, kde býva M. Ďurovič, tam nie je kanalizácia? Dobre som to 
pochopila? 
P. starosta – tam je. 
P. Michal Benčat – v každom prípade pôjde, tam na tých 100 metrov. 
P. Milan Záhorský – Michal, ale výškove nám to tam nevychádza, tam sa nemá čo napojiť.        
( Fazekášovci tam a Kabátovci až tam ) 
P. starosta – navyše máme problém, keby sme začali pri škole po túto križovatku ...  vieme 
pokračovať spätnými úpravami, vieme to len prisýpať. 
P. Michal Benčat – ľudia sú nervózni, teraz im už zase musíme povedať, že teraz Vám to 
v tomto roku padá. 
P. Milan Záhorský – Michal, nemá význam robiť kanalizáciu od školy, keď nikam nepokračuje, 
to je cesta, čo nevedie nikam. 
P. starosta – začneme robiť a skončíme až vtedy, keď nebudeme mať peniaze. Nevieme, 
pokiaľ prídeme. 
P. Marián Majer – bytovka, urobila sa tam nakoniec žumpa. 
P. starosta – ak bude projekt na eurofondy schválený, tak sa plynule pokračuje. 
P. Milan Záhorský – jedna chyba tu nastala aj v komunikácii s p. Ďurianom, či s tým, alebo 
tým, že sme ho nelimitovali nejakým termínom vyhotovenia tej vetvy. Lebo ozaj mienia 
stavanie a tá vetva pôjde nikam. 
P. starosta – netreba ich limitovať. Stavbu chcú. 



P. Milan Záhorský – vidíš, ako je to aj s tou cestou. Keď som Ti v pondelok ráno volal, už sú 
tam mechanizmy a cestu sekajú. Keby sme zhodnocovali, že tam dá aj plyn, veď všetko pri 
tom trafáku je. Ale tam je nanosený materiál zavalcovaný. Aj dnes tam boli mechanizmy. 
Neviem, či pokračovali ďalej. V pondelok vykopali. Mal tam Tatru, všetko vykopali a odniesli 
preč. No ani nepovedal,  idem tú cestu robiť, začínam. To sú spôsoby.. 
P. Martina Holečková – jednoducho sa to bude riešiť k nejakému termínu. 
P. starosta – myslím si, že sa zbytočne pribuchujú otvorené dvere. Každá strana urobila 
ústupky. 
P. Milan Záhorský – nikto zatiaľ nebombarduje, tu sa debatíme o týchto problémoch, ale ja 
vidím ako hrozbu pri jeho správaní, arogancii, aby vôbec niečo bolo. 
P. starosta – povedzme si otvorene, to, čo tam chcú stavať, je úplne v pohode, proti tomu 
smetisku čo tam bolo je to stále lepšie. Pokiaľ sa dohodneme na C0, nech pokojne stavajú.. 
 

 
OZ ruší uznesenie 8 /XI z 8. neplánovaného zasadnutia OZ z 11.5.2017 
V záujme efektívnosti, hospodárnosti a účelnosti vynaložených prostriedkov obstarať materiál 
a prenájom strojov na výstavbu vetvy „C“ prostredníctvom prieskumu a EKS a práce vykonať           
vo vlastnej réžii na základe platného živnostenského oprávnenia 
 
nahrádza ho uznesením:  

V záujme efektívnosti, hospodárnosti a účelnosti vynaložených prostriedkov obstarať materiál 
a prenájom strojov na výstavbu časti vetvy „C“ prostredníctvom  EKS a prieskumu práce 
vykonať vo vlastnej réžii na základe platného živnostenského oprávnenia obce cez dotáciu. 
 

Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 

• Začneme pri transformátore, ideme popri mládežníckom potoku, smerom k Chlpíkovi, 
popod potok pokračujeme smerom na školu 

P. Michal Benčať – dal by som od školy k p. Kabátovej 

- nemáme takto postavený projekt ani povolenie. 

Bod  15       Prerokovanie  návrhu zmluvy na odkúpenie pozemku ( p. Slavomír 
Záhorský ) 
P. starosta – na 8. neplánovanom zasadnutí 11.5.2017 sme schvaľovali zámer odpredaj 
pozemku z dôvodu hodného osobitého zreteľa. Jednalo sa o parcelu, na ktorej sú v podstate 
kríky. Pozemok nevyužívame. Je to vedľa jeho pozemku. Celkove za 740 Eur. Je potrebné 
schváliť Kúpnu zmluvu a spôsob prevodu. Návrh uznesenia Vám bol zaslaný. ( Materiál – 
príloha č. 15 ) 
 
P. starosta dal hlasovať za: 

Obecné zastupiteľstvo  

1. Schvaľuje 
KÚPNU ZMLUVU uzatvorenú medzi Predávajúci: Obec Kozárovce, Kupujúci: Slavomír 
Záhorský 
2. Schvaľuje 



Spôsob prevodu – v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov pozemok vo vlastníctve Obce Kozárovce, nachádzajúci sa v k.ú. 
Kozárovce, okres Levice, parcela registra „C“ č. 2190/2 o výmere 238 m2, druh zastavaná 
plocha a nádvorie, v prospech Slavomír Záhorský, rodený Záhorský, trvale bytom Kozárovce 
č. 40, do osobného vlastníctva, vo výške kúpnej ceny 3,10 Eur/m2, celkom 740 Eur. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že obecný pozemok bezprostredne susedí s 
pozemkom vo vlastníctve žiadateľa. Predávaný pozemok obec Kozárovce dlhodobo 
nevyužíva ani nie je plánované jeho využitie v budúcnosti.  

Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 
 

Bod  16       Prerokovanie  návrhu na zmenu organizačnej štruktúry 
P. starosta – vysvetlil zmeny, ktoré sa chystajú, nemal by byť negatívny dopad na rozpočet. Sú len dva 
odchody a presúvanie úväzkov. Návrh vychádza z avizovaných zmien – žiadosť o ukončenie  
pracovného pomeru, schválenie projektov TSP. Rovnako reaguje aj na nerealizované presuny činnosti 
na Spoločný obecný úrad v Leviciach – nedokázali sme ovplyvniť. Jednalo sa o centralizované 
spracovanie miezd a účtovníctva.  Vyzval k pripomienkovaniu, pripomienky neboli. ( príloha č. 16 ) 
 

OZ – schvaľuje zmenu organizačnej štruktúry podľa predloženého návrhu 
 

Za: 9                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 

• P. starosta - Hlasovanie PER ROLLAM – p. Marina Holečková – zistiť, či to môžeme 
zakomponovať do rokovacieho poriadku. Vedelo by to často pomôcť. 

 

Bod  17       Interpelácie 
 

P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky. Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 
 
Bod  18       Rôzne 

  

• Prerokovanie ukončenia nájmu v PFO 
P. starosta – bola nám doručená žiadosť od p. Anna Šustáková – Anna Shop chce ukončiť nájom 

v nebytových priestoroch v PFO a to ku dňu 30.6.2017. Obecná rada odporučila schváliť. ( príloha č. 

17 ) 

OZ – schvaľuje 

a) Ukončenie nájmu v PFO p. Anna Šustáková – Anna Shop ku dňu 30.6.2017 

b) prenajať priestor ako celok (  Anna Šustáková – Anna Shop + uvoľnený nebytový priestor po p. 

Frickovej ) za prenájom cca  250€. 



Za: 9                     proti: 0                    zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 

 

• Prerokovanie žiadosti o dotáciu p. Michaela Červenáková 
 

P. starosta – bola nám doručená žiadosť od p. Michaely Červenákovej, žiada o dotáciu pre 
syna Dávida Červenáka, ktorý sa zúčastnil na  medzinárodnej tanečnej súťaži v Poľsku. 
Komisia kultúry aj finančná komisia odporučili schváliť 200€. ( príloha č. 18 ) 
 
P starosta dal hlasovať za  
OZ schvaľuje : Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Dávida Červenáka a to vo výške 200,00 €. 
 
Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 
 

• Prerokovanie návrhu na opravu uznesenia ( p. Martin Kabát ) 
 

P. starosta – ešte v roku 2015 sme mu schválili odpredaj pozemku. Dal návrh na vklad do 
katastra. Kataster pozastavil. Je potrebné schváliť dodatok a spôsob prevodu. Príloha č. 19. 
 
P starosta dal hlasovať za  
OZ schvaľuje 
 
1. Dodatok č. 2 ku Kúpnej zmluve zo dňa 15.6.2015,  
 
2. Spôsob prevodu – v súlade s § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov 

 
Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 
 

• Prerokovanie návrhu na opravu uznesenia (BenátCentrum – Obec Kozárovce ) 
 

P. starosta – kataster nám prerušil, musíme opraviť uznesenie z 27.3. 2017 z 10. riadneho 
zasadnutia a to nasledovne: Príloha č. 20. 
 
OZ schvaľuje 

Opravu uznesenia 10/XIII, bod č. 2, obecného zastupiteľstva konaného 27.3.2017 
nasledovne: 
 
Nesprávne  
Spôsob prevodu – priamy predaj 
 
Správne 
Spôsob prevodu – v súlade s § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov ( na základe obchodnej verejnej súťaže ) 



 

Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV. 
 

• Prerokovanie návrhu na vyradenie multicar M2510 s EČ LV 574 DC  
 

P. starosta – Ing. Dušan Huszár, ved. služieb nám podal návrh na vyradenie multicar, M2510 s EČ LV 
574 DC a 2 ks. krovinorez  - dôvod, častá poruchovosť a opotrebovanosť. ( príloha č. 21 ) 
 

P starosta dal hlasovať za  
OZ schvaľuje 
 

• Krovinorez – vyradiť 
• Multikar – vyradenie, zverejniť na internete, odpredať za 200, 00€ 
• Felícia k 1.10.2017 ponúknuť na predaj za 300,00€ 
• Autobus predaj za 500,00€ 
 

Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXV. 
 

 

• Prerokovanie  žiadosti ZŠ s MŠ Kozárovce  
 

P. starosta – P. starosta – bola nám doručená žiadosť zo ZŠ s MŠ Kozárovce, kde nás žiadajú 

o vykonanie opravy omietky na strope v kuchyni školskej jedálne. Oprava by sa mala vykonať v období 

školských prázdnin. Navrhujem vyhovieť. 

OZ Schvaľuje Žiadosť zo ZŠ s MŠ Kozárovce-  vykonanie opravy omietky na strope v kuchyni školskej 

jedálne. 

Za: 9                    proti: 0                    zdržal sa: 0 
 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVI. 
 

• Prerokovanie zmeny práce OZ 
 
P. starosta je potrebné schváliť zmenu práce OZ. Mali sme zasadať 29.6.2017. meníme na 
28.06.2017 
 
OZ Schvaľuje zmenu plánu práce OZ a to z 29.06.2017 na 28.06.2017. 
 

Za: 9                    proti: 0                    zdržal sa: 0 
 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVII. 
  



P. Marián Majer – exkrementy, okolo bytoviek chodia venčiť psov a exkrementy po nich 
neupracú. Nevieme to nejako ošetriť? 
 

• P. Martina Holečková – bola by som za sáčky, môže sa vyhlásiť a dať do novín, ak sa 
nedodrží, zvýšiť poplatok za psa. 

 
OZ ukladá – OcÚ pripraviť reláciu pre chovateľov psov ohľadne znečisťovania priestranstiev, 
zverejniť prostredníctvom verejného rozhlasu a Kozárovských novín. 
 

Za: 9                    proti: 0                    zdržal sa: 0 
 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVIII. 
 

• Komunitné centrum budujeme vo verejnom záujme § 19 odst3 písm e. 
Neprítomný p. Marián Majer – počet poslancov 8. 
 
Obecné zastupiteľstvo vyzýva  Slovenský pozemkový fond, aby pri vysporiadaní pozemkov 
pod zamýšľané komunitné centrum, vzhľadom k tomu, že sa jedná o verejnú stavbu bolo 
umožnené nadobudnutie do vlastníctva obce za symbolickú cenu 1€, nakoľko stavba 
komunitného centra je vo verejnom záujme a rieši krajne nepriaznivú situáciu 
marginalizovanej rómskej komunity. 
 

Za: 8                    proti: 0                    zdržal sa: 0 
 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIX. 
 
P. Michal Benčat – parkovanie, niektorí ľudia stále parkujú na ver. priestranstve, chodníkoch 
aj 3 autá. 
p. starosta – zdokumentujeme 
 
OZ ukladá – OcÚ  prostredníctvom obecných novín a rozhlasu vyzvať občanov na parkovanie, 
ak neuposlúchnu, porušenie bude riešené priestupkovým konaním. 
 

Za: 9                    proti: 0                    zdržal sa: 0 
 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXX. 
 

Bod  19       Diskusia 
 

- Prečo sú vonku Kontajnery? 
- P. starosta vysvetlil, vodič postavil  kontajner na nesprávne miesto, boli iba 2. 
- P. Milan Záhorský – z akého dôvodu sú dve stojiská na kontajnery? 
- P. starosta – bude len jedno, druhé sa využije pri súťažiach. 
- P. Milan Záhorský – hasičská súťaž – sú tam prepadnuté podlahy, v oboch bunkách, 

treba pozrieť. 
- Opraviť bunku WC – Brôdok. 
- Preveriť uzemnenie na Brôdku – bunky. 



- Pred domom smútku, preveriť hromozvod. 
- Kabát autobus, Ďurovič auto – zaslať upozornenie. 
- Mládežnícky potok – čistenie. 
- Vyúčtovanie vody v šk. bytovke –zorganizovať stretnutie, určenie zástupcu. 

 
 

Bod  20       Záver 

Predsedajúci Ing. Jozef Majer, starosta obce, záverom poďakoval prítomným za účasť na 
rokovaní OZ,  a ukončil 11. riadne zasadnutie OZ. 
 
 
 

  
                                                                                                      Ing. Jozef Majer 
                                                                                                        starosta obce 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:            p.  Martina Holečková 
 
                                                      p. Marián Valach 
 
Zapisovateľka                             p. Mária Považanová 


